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Første besøg og turen rundt med rågiver. Hvad var godt og hvad kunne gøres bedre? 

Det var godt at se på ens egne områder go få snakket samtidig med at vi så stederen. Det var godt det var 

små tiltag, som var lige til at gå til og overskueligt at tage ind. Det er væsentlig at vi fik viden og information 

de konkrete steder, for det kommer frem når man kommer forbi der igen. Så huske man lige hvad det var vi 

snakkede om og overvejer om vi skal gøre noget anderledes eller det var godt nok. 

 Den skriftlige oversigt. Har den en form som er god og er det noget i har læst og kikket i igen? Ville det 

have været nok med besøget eller fik I noget mere ud af den skriflige rapport? 

Det er godt med den skriftlige fremstilling og især kortet med oversigt og vurderingerne. Ja vi har læst den 

da vi fik den og har også kikket den igennem igen senere. Oversigtskortet er et min. Samt et kort referat af 

råd og information.  

Har I nogle forbedringsforslag til rapporten? 

Nej vi synes det fungerer rigtig godt. 

Har dette besøg/deltagelse givet anledning til at I tænker anderledes, ændret på det I gør eller andet. Har I 

fulgt nogle af rådene? 

Nej vi har ikke kommet i gang med nogle af tingene endnu, men jeg har da kørt en ældre høballe ud i 

læhegnet, som jeg ellers ville have brændt eller spredt ud på marken. I har da også fået sat kvierne ud 

på¨engen og modtaget plejetiskuddet. – nåh ja, det er også rigtigt.  

Der mangler måske lidt tid og jeg tænker når vi får jagten tilbage, så vil  jeg nok også gøre lidt mere. 

Opfølgning. Er det godt at få en opfølgning og hvordan? 

Jeg det er godt, så får vi det lige en gang til. Får husket rådene og hvad anbefalingerne var. 

Forholdet til natur har det ændret sig. ER der noget nyt I lægger mærke til? 

Ja, næsten hver gang jeg kommer forbi de steder vi snakkede om, så lægger jeg mærke til det og tænker på 

hvad vi snakkede om. Det har givet et nyt syn på de arealer. 

Hvad giver det af værdi at få fokus på natur som landmænd? Hvorfor skal man som landmand få lavet et 

naturtjek? 

Det gør at jeg lægger mere vægt på de arealer. Det hjælper med at sætte værdi på det vi ser og værdi på 

natur, som vi kan værne om. Vi læger noget mere om den natur som er i nærheden og får øjne op for de 

potentialer. Det har fået os til at sige ja til en blomster stribe langs vejen, som kommunen har udbudt. 

Det er vigtigt at det foregår på ens egen ejendom for at det flytter en. 


